
Bestyrelsesmøde den 12. juli 2021. Afbud fra Ulla. Grethe refererer.


Genoptaget punkt 2 fra mødet den 5. juli, da referatet fra generalforsamlingen nu er ankommet fra 
dirigenten i underskrevet stand.


Bestyrelsen er blevet opfordret til at søge flere oplysninger om WUSB hos den delegerede. Dette 
arbejde er etableret og vil blive videreført med faste kontakter. Der er i øjeblikket ingen nye 
oplysninger, da der ikke har været holdt møde siden generalforsamlingen. DSBK har i øjeblikket 
kun een delegeret, men har mulighed for at have to. De delegerede udnævnes af bestyrelsen, og 
vi har derfor besluttet at udnævne klubbens siddende formand som den anden delegeret.


Angående hurtigere informationer til klubbens medier har vi etableret et fast sendesystem, som 
burde komme til at virke. Avls- og sundhedsudvalget blev opfordret til selv at søge emner for 
deres arbejde. Det er taget til efterretning.


Vedrørende et ønske om at værdisætte klubbens ejendele. Det vil være et næsten uoverkommeligt 
stort arbejde at pålægge klubbens kasserer/regnskabsfører, uden at det har nogen praktisk 
betydning. Især da vi ikke er skattepligtig eller momsregistreret/momspligtig.


Det planlagte medlemsmøde 2020 blev offer for coronaen. Vi prøver at lægge et sidst i oktober 
samarbejde med avls- og sundhedsudvalget. Emnet der arbejdes på er hundenes mentalitet i 
hverdagen, og mentalitetens betydning for avlen.


Bestyrelsen opfordres til at lave andre arrangementer end udstillinger. Vi er vidende om flere 
arrangementer, som er i støbeskeen, ligesom det netop afholdte hos Anny og Helge på 
Sydsjælland. Vi må her rose sjællænderne for deres aktiviteter. Vi savner desværre at høre lidt til 
jyderne og fynboerne, som vi  opfordrer til at komme med ideer. Kan man ikke selv gennemføre, 
så spørg om hjælp/flere hænder. Bestyrelsen vil gerne hjælpe, men kan ikke køre over hele landet.


Næste møde den 2. august 2021 



